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Zápis č.  1/2012 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 

v pondělí dne 9.1.2012 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí. 

 
Přítomni: 19 
Omluven: František Kinský 
Neomluven: Ing. Jiří Svátek 
(prezenční listina je součástí zápisu) 

JEDNÁNÍ 
 
zastupitelstva města zahájil starosta města Ing. Jiří Bartoš v 18:00 hodin, pozdravil všechny přítomné a 
konstatoval, ţe je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelů města a zasedání je tedy usnášeníschopné. 
Jednání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrţeni:  
Ing. Jiří Bartoš   - starosta 
Ing. Luboš Lerch  - místostarosta 
Mgr. Jaroslav Brandejs  - tajemník 
 
Dotazy: ţádné 
 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Pracovní předsednictvo bylo schváleno jednomyslně. 
 
Zapisovatelem byla jmenována Iveta Kučáková. 
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni:  
Mgr. Věra Ţiţková 
Pavel Hubálek 
 
Dotazy: Ţádné 
 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Ověřovatelé zápisu schváleni.  
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
Mgr. Břetislav Fiala  - předseda 
Ing. Luboš Mottl  - člen 
Václav Uhlíř   - člen 
 
Dotazy: ţádné 
 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Návrhová komise byla schválena jednomyslně. 
 

Předsedající konstatoval, ţe se bude postupovat dle nového jednacího řádu, který je platný od 1.1.2012. 
 
 

Ing. Bartoš: Zápis z předchozího jednání byl ověřen pouze jednou osobou, nebyl ověřen osobou druhou. Nyní 
máme dvě moţnosti, budeme trvat na tom, ţe zápis ověří p. Kinský poté, co se vrátí ze zahraniční cesty. Druhá 
moţnost je ta, ţe zastupitelstvo města ještě před schválením programu ustanoví ověřovatelem někoho jiného, 
před konáním dnešního zastupitelstva, a to konkrétně pana Barvínka, který se se zápisem dostatečně seznámil. 
 

Návrh na usnesení  
ZM trvá na ověření zápisu č.  10 /13/2011 ze dne 12.12.2011 panem Františkem Kinským. 

 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Usnesení bylo schváleno jednomyslně. 
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Předsedající upozornil přítomné, ţe dle jednacího řádu je z jednání pořizován zvukový záznam, který slouţí pro 
potřeby zápisu. 
 
 

Návrh programu je následující: 
 

1. Úprava cen vodného a stočného na rok 2012 

2. Demolice bývalých vojenských objektů 

3. Severní obchvat města Kostelec nad Orlicí 

4. Ţádost o koupi části pozemku parc. č. 2345/39 v kat. ú. Kostelec nad Orlicí 

 
Další návrhy: Ţádné 
 
Dotazy: ţádné 
 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Program jednání byl schválen jednomyslně. 
 

1. Úprava cen vodného a stočného na rok 2012 

Na jednání cenové komise (komise je sloţena ze zástupců vlastníků infrastruktur) 15.12.2011 a zástupců 
společnosti AQUA SERVIS, a.s. Rychnov nad Kněţnou, došlo k předloţení návrhu kalkulací nových cen vody 
pitné (vodné) a vody odkanalizované (stočné) pro rok 2012. Do tohoto návrhu byly zaneseny a zohledněny 
poţadavky a připomínky z minulého jednání výše uvedené komise a společnosti AQUA SERVIS, a.s. ze dne 
11.12.2011. Výsledkem jednání 15.12.2011 výše uvedené komise a firmy AQUA SERVIS, a.s. je schválení 
dohody o konečné výši nových cen vodného a stočného pro rok 2012. Cena vody pitné 39,50 Kč s DPH, cena 
vody odkanalizované 40,40 Kč s DPH. 
Rada města navrhla na svém zasedání dne 19. 12. 2011, bez přijetí usnesení, postoupení tohoto bodu do 
zastupitelstva města. 
 
Další návrhy: Ţádné 
 
Dotazy:  
Ing. Josef Jansa: Rád bych začal rekapitulací od historie průběhu do dnešních dnů. Tím podmětem, který vedl 
aţ ke vzniku vyjednávací komise, byla povinnost vlastníka vodovodů, v tomto případě města Kostelce nad Orlicí, 
zpracovat a realizovat plán obnovy. Vyplynulo z nich, ţe v rámci celého okresu se má věnovat na reinvestice 75 
mil. Kč ročně. Tehdejší nájemné v roce 2008 bylo 26 mil. Kč. Konkrétně v Kostelci nad Orlicí to znamená, ţe by 
se mělo 9 mil. Kč ročně věnovat na obnovu vodovodů a kanalizací. V roce 2008 nájemné Kostelce nad Orlicí 
bylo 2,5 mil. Kč. Je zřejmé, ţe tyto prostředky nelze brát trvale z městských rozpočtů, takţe druhá varianta, která 
přichází v úvahu je promítnout zvýšení nájemného do ceny vodného a stočného. Vypracovali jsme plán 
postupného zvyšování vodného a stočného. Tento plán byl projednán na valné hromadě 29.5.2009 a valná 
hromada se usnesla, ţe nájemné se bude postupně zvyšovat do roku 2018 aţ do výše 80% plánu obnovy. To 
znamená za celou provozovanou oblast z 26 mil. Kč aţ do výše 60 mil. Kč, a toto nájemné bude rozdělováno 
mezi jednotlivé vlastníky podle zpracovaných plánů obnovy. Ze zpracovaných podkladů také vyplynulo, ţe 
v roce 2018 lze očekávat cenu vodného a stočného někde na úrovni 100,- aţ 110,- Kč za m³. S tímto plánem 
jsem v Kostelci nad Orlicí byl na veřejném zasedání v roce 2010. Pokud si dobře vzpomínám, všichni přítomní to 
akceptovali. V podstatě jediná váţná připomínka byla, aby skutečně ty peníze, které se vyberou ve vodném a 
stočném byly pouţity na obnovu vodohospodářského majetku. Posléze proběhlo vyjednávání o ceně pro rok 
2011. Začalo být zřejmé, ţe se různí názory, jak by se vývoj nájemného a s tím spojený vývoj ceny vodného a 
stočného měl odehrát. Jediná varianta řešení byla dát podnět ke vzniku vyjednávací komise, která by toto 
vyřešila. Tento návrh jsme podali valné hromadě, která proběhla 5.5.2011. Valná hromada schválila vznik této 
vyjednávací komise. Byl potvrzen zájem na zvyšování nájemného, zájem na udrţení celookresní ceny a kromě 
toho ještě potvrzení, ţe část prostředků bude na tzv. zdrojovém účtu, který slouţí jako bezúročné půjčování mezi 
jednotlivými vlastníky. Během roku proběhla tři jednání vyjednávací komise. Na prvním jednání komise 
odsouhlasila v podstatě zjednodušený jednací řád. Samotná jednání o ceně vodného a stočného proběhla ve 
dnech 11.12. a 15.12.2011. Průběh jednání nebyl jednoduchý. Z jednání vyšla upravená cena, která činí 
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nakonec 79,90 Kč za vodné i stočné dohromady. Tuto cenu jsem jel jako kaţdoročně projednat a nechat si 
odsouhlasit všemi vlastníky provozovaných vodovodů. Všude ta jednání byla velmi jednoduchá a krátká. 
Starostové konstatovali, ţe tato cena nikoho nepotěší, ale je to na základě předem dohodnutých pravidel, jakým 
způsobem jsme k této ceně dospěli. A samozřejmě se tu musí promítnout vliv navýšení nájemného. Poslední 
místo, kde tuto cenu projednáváme je Kostelec nad Orlicí. Všech 24 partnerů projednanou cenu potvrdilo. 
Chápu, ţe navýšení je dosti značné, ale jsem přesvědčen o tom, ţe je to jediná cesta, jak společně dospět 
k nějakému závěru. To znamená přes vyjednávací komisi, která skutečně věnovala zpracování ceny dost práce. 
Tímto bych Vás chtěl poprosit, abyste takto zpracovanou cenu akceptovali a pokud máme realizovat některé 
změny, tak provádějme tyto změny pro jednání na příští rok. Určitě se tato záleţitost bude projednávat na 
jednání valné hromady dne 30.1.2012. Prosím Vás o to, abyste přesně definovali mandát zástupci na valné 
hromadě, kterým bude zřejmě Ing. Lerch a ten bude pokračovat v jednání vyjednávací komise.  
 
Ing. Bartoš: Rada města se tímto bodem také zabývala, nepřijala ţádné usnesení s tím, ţe jsme přenesli tuto 
pravomoc na jednání zastupitelstva města. Nechceme nikoho obcházet, chceme, abyste o všem věděli a slyšeli i 
od odborníků. V komisi byl pan Ing. Lerch, byl delegován radou města. Komise se skládá z představitelů měst, 
kteří jsou akcionáři. Měli vymyslet postup, jak s cenou vodného a stočného naloţit a kalkulovat. Byl to dlouhý 
proces skladby ceny a výsledkem je předloţená cena k dnešnímu projednání. Jsou to peníze, které město 
jednoznačně potřebuje, aby mohlo obnovovat majetek. Pokud nebudeme mít peníze z nájmů na opravu majetku, 
tak v rozpočtu peníze nenajdeme. Tyto peníze jsou alokované na zdrojovém účtu vedeném u AQUA Servisu, 
a.s.. Jsou to peníze města. Vţdy si řekneme, co je prioritně potřeba z těchto peněz udělat či opravit. Na tento 
rok, ze zdrojového účtu bude financována nová kanalizace v Jelínkově ulici, která je odhadnuta asi na 2,5 mil 
Kč. Jsou tu další akce jako je septik za obchodní akademií, kde se letos stala havárie. Je vyčleněno několik 
prioritních akcí, které budou z těchto peněz hrazeny.  
Ing. Lerch: Jestliţe se máme dostat na plánovanou cenu vodného a stočného v roce 2018, tak musíme asi o 7,- 
Kč kaţdý rok celkově zdraţovat m³, pokud rapidně nepoklesne spotřeba vody. To představuje v tuto chvíli 
odhadem 7%. Máme nárůst 14%, který tady dnes vidíte. 4% jdou pouze za DPH. Zůstává tam skok o 3%, o 
kterém se můţeme bavit. Ten je způsoben především velkým nárůstem ceny el. energie. AQUA Servis, a.s. 
vysoutěţila v roce 2009 na dva roky neuvěřitelně nízkou cenu, coţ se v letošním roce jiţ nepodařilo. Chtěl bych 
zdůraznit, ţe Ing. Jansa říkal, ţe tu byl v roce 2010, já si myslím, ţe to bylo v roce 2009 za starého 
zastupitelstva. Záměr dlouhodobého plánu obnovy jsme jednoznačně odsouhlasili. Není moţné, abychom 
dotovali cenu vody z našeho obecního rozpočtu, protoţe spotřeba vody nejde pouze za občany, ale i za firmami. 
Ty věci, které se týkají nárůstu el. energie, budeme ještě dále diskutovat a bavit se o tom, zda by nebyla i jiná 
cesta.  
Mgr. Fiala: Tady se hovoří o tom, ţe město dostává nájemné. Kdyţ jsme v akciové společnosti, máme tam 
nějaký podíl akcií, ze kterých dostaneme nějaké peníze? 
Ing. Bartoš: To je podíl ze zisku, dividendy. Dividendy chodí na příjmový účet města Kostelce nad Orlicí 
Mgr. Fiala: 13.12.2010 jsme schvalovali změnu vyuţití nájemného pro rok 2011, kde jsme rozhodli ve výši 70%. 
Ing. Bartoš: To byla alokace nájemného. 70% jde na zdrojový účet a 30% chodí na účet města 
Mgr. Fiala: Dávám na zváţení zastupitelům, zda nerevokovat to usnesení a nedat tam 100%, aby zůstalo vše 
v tomto fondu na opravy. Kam se ztratí těch 30%? 
Ing. Bartoš: Neztratí se, ty jdou na účet města. 
Ing. Lerch: 100% nájemného vracíme na opravy kanalizace.  
Ing. Bartoš: Stejná města jako je Kostelec nad Orlicí to má stejným způsobem. Těch 30% si nechává ve svém 
rozpočtu na své výdaje v této oblasti. 
Rozvinula se diskuze zastupitelů s Ing. Jansou. 
 
 
ZM schvaluje navýšení ceny vodného a stočného pro rok 2012 ve výši 79,90 Kč vč. DPH. 

Pro: 17 
Proti: 0 
Zdrţel se: 2 

Usnesení bylo schváleno. 
 

2. Demolice bývalých vojenských objektů 

Ing. Bartoš: Na letošní rok byl vypsán dotační titul, na který můţeme čerpat dotaci na demolici bývalých 
vojenských objektů. Máte vyčísleny demolice našich objektů, jedná se o objekt kotelny vedle skateparku, dále 
vepřín v kopci v areálu TS u ohrady a část objektu Mírov. Dotace činí 75%, doplatek města je 25%. Říkám to 
proto, ţe v rozpočtu města 2012 nemáme ţádnou částku na demolice takových objektů, ale objevila se moţnost 
získání této dotace. Máme zadarmo zpracovanou nabídku, tak záleţí na zastupitelstvu města, zda souhlasit 
s podáním ţádosti. Kdyţ se podíváte na návrh demolice Mírova, tak se navrhuje pouze jeho část. Demolice 
kotelny se zdá zbytečná, jelikoţ o ni měl někdo zájem. Vepřín a část Mírova, kde chceme v budoucnu udělat 
zázemí pro Městské lesy, by byla pro demolici vhodná. Jedná se o částku cca 3,3 mil. Kč, z toho 25% činí 830 
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tis. Kč na tento projekt ze strany města. Pokud nebudou peníze, tak ţádost podávat nebudeme. Ţádost o dotaci 
má být podána do 17.2.2012, rozhodování o dotaci by mělo být v dubnu aţ květnu. Samotná demolice by mohla 
být uskutečněna do konce roku 2012. Nyní dávám do diskuze, zda ţádost podat či od toho záměru upustit.  
 
Další návrhy: Ţádné 
 
Dotazy:  
Ing. Lerch: Já se přimlouvám za to, abychom ty dva objekty (vepřín, Mírov) nechali zbourat. Po zbourání 
vepřína bude moţnost tento prostor např. pronajímat. O kotelnu má zájem firma, která by tu sušila štěpku. 
Městské lesy opravdu potřebují lepší zázemí. Moţnost získání dotace se jiţ nemusí znovu opakovat a sami na 
to těţko budeme peníze shánět. 
Ing. Bartoš: Měl jsem od rady města úkol zjistit, zda v projektu přeloţky kolem kasáren se nepočítá s demolicí 
vepřína. Počítají pouze s demolicí tří garáţí, které jsou od rybníčku na levé straně. Jinak demolice vepřína není 
do projektové dokumentace zanesena. 
p. Hubálek: K takovému rozhodnutí bychom měli mít více informací. Hlavně kde na to seţeneme peníze, které 
v rozpočtu na rok 2012 nemáme 
Rozvinula se diskuze mezi zastupiteli. 
 
Úkol: Ing. Bartoš je pověřen dalším jednáním ohledně demolice vojenských objektů. 

3. Severní obchvat města Kostelec nad Orlicí 

Ing. Bartoš: Vzešla nutnost začít podnikat nějaké kroky v přípravě budování severního obchvatu města 
Kostelec nad Orlicí. Zjistil bych, zda máme moţnost tady do 5-10let něco mít, nebo zda je to naprosto holý 
nesmysl. Je to pouze informace, já si myslím, ţe územní plán toto zahrnuje jiţ od roku 2001 či 2002, zda by 
nestálo za to, abych získal nějaké informace, zda máme nějakou moţnost vybudování a kdy.  
 
Další návrhy: Ţádné 
 
Dotazy:  
Bc. Šlaj: Bylo by dobré se domluvit s Doudlebami n. Orl. a Častolovicemi. Přijde mi nelogické, ţe se to má za 
kasárnami znovu napojovat na stávající silnici č. 11 a v Doudlebách n. Orl. opět opisovat oblouk za hřbitovem a 
celými Doudlebami n. Orl. 
Ing. Bartoš: Ano logiku to má, ale město se musí drţet územního plánu a kaţdá takováto změna nese další 
finanční náklady a čas. Jak se má tvořit přeloţka okolo kasáren, má se zároveň dělat kruhový objezd, do kterého 
by mohl ústit obchvat. Určitě není špatné jednat s Častolovicemi a Doudlebami n. Orl. Doudleby n. Orl. jsou 
mnohem dál, uţ mají vykoupené pozemky a jsou připraveny začít stavět, ale povolení prozatím nedostaly. 
Častolovice začali jednat, jak by to mohlo vypadat. Je to prozatím informace k zamyšlení, zda konat či ne. 
Ing. Blaţková: Kdo vykupuje pozemky? 
Ing. Bartoš: Pozemky vykupuje stát. Doudleby n. Orl. jako městys pozemky vykoupily a jsou připraveny na další 
jednání se státem. 
Ing. Blaţková: Máme zmapováno kolik je městských pozemků a kolik soukromých? 
Ing. Bartoš: To jsme nemapovali, je tam hodně pozemků soukromých, ale to nás prozatím zajímat nemusí.  
Ing. Lerch: Já bych se v prvotní části také rád zmínil o odklonu dopravy na Choceň. Mělo by to mít souvislosti 
s obchvatem a minulý rok se tu objevila moţná reálná věc. V podstatě za Častolovskou zastávkou je plánovaná 
trasa podle řeky Kněţny, podle trati rychlospojka na Rychnov nad Kněţnou. Zde by byla ideální návaznost tuto 
rychlospojku protáhnout přes Stradiny a vyhnout se dopravě v centru města a dostat jí novým mostem pod 
Skálou, podél potoka a vyhnout se samozřejmě Kostelecké Lhotě. Byl bych rád, aby se toto otevřelo a někdo o 
tom slyšel a bylo to někde zapsané, ţe tato moţnost je. Navrhuji, aby to pan starosta jako jednu z alternativ u 
dotčených orgánů zmínil.  
 
ZM pověřuje starostu města Ing. Jiřího Bartoše jednat s ŘSD Praha ve věci severního obchvatu města Kostelec 

nad Orlicí.  

Pro: 19 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Usnesení bylo schváleno jednomyslně. 
 

4. Ţádost o koupi části pozemku parc. č. 2345/39 v kat. ú. Kostelec nad Orlicí 

Dne 24.11.2011 město obdrţelo ţádost o koupi nebo pronájem  části pozemku parc. č. 2345/39 – ostatní plocha 
o výměře 2.000 m2 v areálu technických sluţeb od společnosti Recycling – kovové odpady a.s. za účelem 
vybudování (přemístění) výkupny druhotných surovin. V současné době mají výkupnu umístěnu v areálu 
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bývalých kasáren. S ohledem na sousední provoz hledají vhodnější prostory pro její umístění. Firma provádí 
sběr, drcení a třídění odpadů a jejich předání k likvidaci nebo dalšímu vyuţití. Provozuje 26 provozoven ve 
Východních Čechách, Středočeském kraji a na Vysočině, je výhradním dodavatelem kovového šrotu pro hutní 
průmysl v ČR. Prostor v areálu technických sluţeb vidí jako velice vhodný, především z důvodu blízkosti 
sběrného dvora a doplnění jeho stávající veřejné sluţby. V přiloţeném záměru dále uvádějí účel vyuţití, způsob 
zprovoznění, dopad na ţivotní prostředí a nabídku sluţeb pro město. Dále nabízejí moţnost převzetí a 
provozování sběrného dvora, který doposud provozují technické sluţby. Z výše uvedeného ţádají město o 
schválení záměru s umístěním výkupny na pozemku parc. č. 2345/39 v areálu technických sluţeb, ať uţ se 
jedná o pronájem či prodej předmětného pozemku. 
Předmětnou část pozemku mají pronajaté nájemní smlouvou Technické sluţby Kostelec nad Orlicí, s.r.o. 
V případě prodeje je třeba mj. nechat zpracovat geometrický plán a poţádat stavební úřad o souhlas s dělením 
pozemku. 
RM se na svém jednání dne 28.11.2011 zabývala ţádostí o pronájem a pověřila ve funkci valné hromady 
Technických sluţeb Kostelec nad Orlicí, s.r.o. pana Ing. Jaroslava Kovaříčka, CSc jednáním s firmou Recycling 
kovové odpady a.s. o případném podnájmu části pozemku parc. č. 2345/39 – ostatní plocha o výměře 2.000 m2 
v areálu technických sluţeb.  
Dále se RM na svém jednání dne 19.12.2011 zabývala i ţádostí o koupi předmětného pozemku a nedoporučuje 
zastupitelstvu města jeho prodej. 
 
Další návrhy: Ţádné 
 
Dotazy: Ţádné 
 
ZM neschvaluje prodej části pozemku parc. č. 2345/39 – ostatní plocha o výměře cca 2.000 m

2
 (v areálu 

Technických služeb Kostelec nad Orlicí) nacházejícího se v obci a k. ú. Kostelec nad Orlicí společnosti 

Recycling – kovové odpady a.s. se sídlem 583 01 Chotěboř, Herrmanova 561. 

 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Usnesení bylo schváleno jednomyslně. 
Program byl projednán, nyní je otevřena diskuse. 

DISKUSE 
 
 

Ing. Forchová: V bytech, které se převáděly z technických sluţeb na město, byl účtovaný nájem 2x. Kde se 
stala chyba a jakým způsobem se to bude řešit. S Ing. Kovaříčkem jsem mluvila a ti, kteří platí sipo na poště, tak 
jeden měsíc nebudou posílat, ale jak se to bude řešit s těmi, co mají souhlas na sipo prostřednictvím účtu? 
Ing. Lerch: Chyba se stala při předávání, řešíme to. Lidem peníze určitě vrátíme zpátky. Technické řešení Vám 
zatím nejsem schopen říci, řešíme to celý den a určitě v tom budeme pokračovat. Doposud nemáme seznam 
plateb, které proběhly a neproběhly, jelikoţ někdo má na účtu limit atd., takţe budeme vycházet ze seznamu a 
budeme se lidem omlouvat.   
Ing. Forchová: Mohu Vás tedy poprosit o informace pro lidi, kterým to z účtu odešlo, protoţe se mě určitě 
budou ptát a budou po mě chtít vysvětlení.  
Ing. Kovaříček: Došlo ke komunikačnímu šumu, jelikoţ technické sluţby předpokládaly, ţe smlouva sipo bude 
převzata městem a město zaloţilo smlouvu vlastní. My i město jsme v tom dnes začali podnikat kroky a jsme si 
plně vědomi toho, ţe je tam spousta lidí, kteří ţijí i ze sociálních dávek, coţ můţe přinést problém. Seznam od 
České pošty dostaneme aţ kolem 20. ledna. Jiţ máme seznam lidí, kterých se to týká, jiţ jsme je kontaktovali. 
Osoby, které platí sipo na poště, tak mají informaci, ţe mají zaplatit poloţku, která má nějaké číselné označení, 
coţ znamená, ţe problém by tu neměl být. Problém můţe nastat u lidí, co platí z účtu. Mechanismus s městem 
není prozatím domluven, ale je to otázka dne či dvou, kdy najdeme cestu jak peníze vrátit na základě nějakého 
podkladu. Dnes jsme jiţ kontaktovali cca ¾ lidí, kterých se to týká. 
Rozvinula se diskuze o výši nájemného. 
 
Mgr. Fiala: Chtěl bych pochválit odbor ţivotního prostředí, kam jsem dal podnět k prošetření úhynu ryb 
v rybníčku v Dolní Lhotě. Skutečně do tří týdnů vše prošetřili a udělali opatření. Bylo zjištěno, ţe to opravdu bylo 
způsobeno místní chovatelkou koní, kteří měli ohradu nedaleko rybníčku. Koně přesunuli, jednání proběhlo 
rychle, takhle si představuji práci, chválím je.  
p. Barvínek ml.: Jak byla schůzka se zastupiteli na Skále, tak jsme se ptali na tlak vody v původním rozvodu, co 
tady na skále je a nebylo odpovězeno. 
Ing. Lerch: Já jsem na to neodpovídal záměrně, jelikoţ jsme po jednání s AQUA Servis RK došli k závěru, ţe 
jak rozvodové trubky města, tak rozvodové trubky v některých domech by tlak nevydrţely.  
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Ing. Barvínek: Jak je to s příjímáním dětí do školek? Jsou na to nějaká pravidla?  
Bc. Šlaj: Jsou kritéria z ministerstva školství, je na to vyhláška, kterou schvalovalo město. Přednostně jsou 
přijímány děti, které mají příští školní rok nastoupit povinnou školní docházku. Dalším kritériem je bydliště v obci 
a posledním kritériem je věk dítěte. 
Ing. Barvínek: Já se setkávám s takovými problémy, ţe jsou ve školce umístěny děti matek, které jsou na MD a 
matky které pracují, tak nedokáţou dítě umístit. 
Bc. Šlaj: To není rozhodující kritérium, protoţe na umístění dítěte do školky je pohlíţeno jako na věc vzdělávací 
nikoliv věc sociální. Kritérium zda matka je či není na MD, není rozhodující. 
 
Ještě tu máme jeden bod podle nového jednacího řádu. Návrh návrhové komise a návrh ověřovatelů na příští 
zasedání zastupitelstva města, které se koná 6.2.2012.  
 
 
Do návrhové komise navrhuji:  Ing. Jiří Svátek   – předseda 
     Ing. Vlastimil Šeda  – člen 
     Bc. Jan Šlaj   - člen 
 
Pro: 18 
Proti: 0 
Zdrţel se: 1 

Návrhová komise byla schválena. 
 
 
Jako ověřovatele zápisu navrhuji: František Sejkora 
     Ing. Jaroslava Blaţková 
Pro: 19 
Proti: 0 
Zdrţel se: 0 

Ověřovatelé zápisu schváleni jednomyslně.  
 
 
 
Jednání ZM bylo ukončeno v pondělí 9. ledna 2012 v 19:45hodin. 
 
 
Pan starosta pozval zastupitele a občany dne 3.2.2012 na městský ples, který se bude konat zde na Rabštejně. 
Zpívat bude Marcela Březinová, moderovat Valérie Zawadská. 
  
 
Pan místostarosta pozval zastupitele a občany na představení hudební skupiny Oboroh, které se bude konat 
28.1.2012. Vystupovat bude Vlasta Redl. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 
 
 
 
 
zapsala: Iveta Kučáková 
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USNESENÍ 
č. ZM 1/2012 

ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí konaného 
v pondělí 9. ledna 2012 v sálu SK Rabštejn v Kostelci nad Orlicí 

 
Zastupitelstvo města 
 

1. trvá  

a) na ověření zápisu č.  10 /13/2011 ze dne 12.12.2011 panem Františkem Kinským. 
 

2. schvaluje  

a) navýšení ceny vodného a stočného pro rok 2012 ve výši 79,90 Kč vč. DPH. 

 

3. pověřuje  

a) starostu města Ing. Jiřího Bartoše jednat s ŘSD Praha ve věci severního obchvatu města 
Kostelec nad Orlicí.  

 

4. neschvaluje  

a) prodej části pozemku parc. č. 2345/39 – ostatní plocha o výměře cca 2.000 m2 (v areálu 
Technických sluţeb Kostelec nad Orlicí) nacházejícího se v obci a k. ú. Kostelec nad Orlicí 
společnosti Recycling – kovové odpady a.s. se sídlem 583 01 Chotěboř, Herrmanova 561. 

 

 

 

 

 
 

 
Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 

 
  
Dne 18. ledna 2012, Kostelec nad Orlicí 

 
 
 
 
Ověřovatelé: ..............................................................  (Mgr. Věra Ţiţková) 

 

         

 
…...........................................................  (Pavel Hubálek) 

 
 


